
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

 

ZAPISNIK  

Sa  sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane dana 3. srpnja 2019. godine s 

početkom u 20:00 sati. 

 

Sjednica je telefonska a nazočni su: Tihomir Mamić-predsjednik, Eduard Akrap, Damir 

Zrinščak, Zvonko Antunović i Miro Grubeša. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik IO g. Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

konstatirao da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve 

odluke koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane. 

Za zapisničara je predložio Zvonka Antunović. 

Potom je predložio sljedeći: 

DNEVNI RED 

1. WDF-članstvo 

2. EDU-istupanje 

3. Razno 

 

Predloženi dnevni red  je jednoglasno  usvojen. 

 

Ad 1.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je izvijestio da je za listopad predviđena Skupština 

WDF-a u Rumunjskoj na kojoj bi Hrvatska trebala postati punopravni član. 

Predložio je da voditelj hrvatske delegacije bude Slaven Kovačević, zbog već ostvarenih 

kontakata s WDF-o i dobrog poznavanja problematike te odličnog komuniciranja na 

engleskom jeziku. 

Predložio je da ga se imenuje koordinatorom za steel dart.  

Članovi IO su se složili s prijedlogom te je nakon provedenog glasovanja predsjednik 

konstatirao da je IO jednoglasno donio: Odluku o koordinatoru za steel dart. 

Ad 2.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić izvijestio je članove IO o ideji napuštanja članstva u 

EDU. Opravdanje za ovakav stav nalazi u činjenici da naši natjecatelji generalno nemaju 

nikakve posebne koristi od tog članstva u odnosu na članstvo, u primjerice EDF-u, te je 

predložio da svi članovi o ovom prijedlogu razmisle kako bi se mogla donijeti odluka na 

nekoj od budućih sjednica IO. 

Predsjednik IO je još istaknuo kako je plan EDU-a da se sljedeća tri europska prvenstva održe 

u Benidormu u Španjolskoj, što je još jedan razlog za podržavanje ove ideje, jer će to izazvati 

daleko veće troškove za HPS od uobičajenih. 

Članovi IO su konstatirali kako nije dobro žuriti s ovakvom odlukom jer ne zanju kako bi 

igrači reagirali, te su se složili da se rasprava o ovom prijedlogu odgodi. Zaključeno je kako 

će se uzeti u obzir sve prednosti i nedostaci ovakve odluke i u konačnici odlučiti u najboljem 

interesu hrvatskog pikada. 

Ad 3.) Ispušta se kao nepotrebna 

Sjednica je završena u 21:25 sati. 

 

      ___________________ 

                    Tihomir Mamić 

                        predsjednik IO 

 


